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Justerandes signatur   

 

Kf § 44      

 

 

Frågestund 
 

Allmänhetens frågestund 

Inga frågor ställdes. 

 

Ledamöternas frågestund 

 

1.Lars Nordqvist (M) frågar kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte Wiesel 

(M) vilka möjligheter vi har att köra igång arbetet med att aktualisera 

vindkraftsplanen som är fem år gammal och behöver revideras. 

 

Kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte Wiesel (M) svarar att hon håller med 

Nordqvist (M) och kommer därför att ta upp frågan på sammanträdet med 

kommunstyrelsens arbetsutskott den 17 juni 2014. 

 

2. Tryggve Svensson (V) frågar kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte 

Wiesel (M) varför kommunstyrelsens ordförande använder företaget Svefab för att 

halvera värdet på våra fastigheter, till exempel ishallen och industrifastigheter. 

 

Kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte Wiesel (M) svarar att vilket bolag 

kommunen anlitar har hon inga synpunkter på. Kommunen har handlat upp den 

tjänsten på tjänstemannanivå. 

 

 

3. Harriet Kristensson (S) frågar kultur- och fritidsnämndens ordförande Anders 

Bondeson (M), med anledning av att drift och underhåll ska överföras från kultur- 

och fritidsnämnden till tekniska nämnden, vilka är fritidsanläggningar? Att det 

gäller kvarteret Fritiden har hon förstått, men gäller det alla andra verksamheter 

också, till exempel Lagavallen, Sickinge, Hamneda Gästgiveri, osv? 

 

Kultur- och fritidsnämndens ordförande Anders Bondeson (M) svarar att han anser 

att alla de exempel som Harriet räknade upp är fritidsanläggningar. 

 

4. Magnus Carlsson (S) frågar tekniska utskottets ordförande Carina Bengtsson (C) 

när planteringarna vid Åsikten ska vara klara. De skulle ha planterats i höstas men 

är ännu inte klara. 

 

Tekniska utskottets ordförande Carina Bengtsson (C) svarar att hon beklagar att det 

inte har blivit klart ännu. En anledning är att det var för blött i marken vid den 

tidpunkt då arbetet var inplanerat. Men allt ska vara klart senast midsommarafton. 

 

5. Anne Karlsson (S) frågar kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte Wiesel 

(M) hur man kan riva upp beslut i en plan som gäller och refererar till 

vindkraftsplanen. 
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Kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte Wiesel (M) svarar att den tänkta 

vindkraftsparken i Byholma är ett fall då någon känner någon. Nu måste vi sätta ner 

foten, fortsätter Wiesel (M). När planen antogs var vindkraftverken 150 meter höga. 

Nu är de 210 meter höga. Vad får det för konsekvenser?  

 

6. Roland Johansson (ALT) frågar kommunstyrelsens andre vice ordförande Anne 

Karlsson (S), med anledning av skriverier i tidningarna om jämställdhet och 

jämlikhet, har inte du lika lön som ett manligt kommunalråd skulle haft? 

 

Kommunstyrelsens andre vice ordförande Anne Karlsson (S) svarar att principen är 

att män oftast får en högre ingångslön än kvinnor och att det sedan följer hela 

karriären. 

 

7. Conny Simonsson (S) frågar kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte 

Wiesel (M) om hennes syn på fördelningen av fritidsanläggningar, vilka som ska 

ingå i kultur- och fritidsförvaltningen och vilka som ska ingå i tekniska 

förvaltningen? 

 

Kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte Wiesel (M) svarar att exakt vilka 

anläggningar som ska höra till vilken förvaltning kan inte hon svara på. Det är 

tjänstemännen som har jobbat med den frågan. 

 

8. Björn Gullander (V) frågar socialnämndens ordförande Arne Johansson (C) hur 

långt revideringen av det alkohol- och drogpolitiska programmet har kommit? 

 

Socialnämndens ordförande Arne Johansson (C) svarar att ansvaret för det 

programmet ligger hos kommunstyrelsen. 

 

9. Björn Gullander (V) frågar kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte Wiesel 

(M) hur långt revideringen av det alkohol- och drogpolitiska programmet har 

kommit? 

 

Kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte Wiesel (M) svarar att en tjänsteman 

har informerat kommunstyrelsen om arbetet med revideringen, under juni-

sammanträdet, och att programmet snart ska ut på remiss och vara klart i år. 

 

 

 


